



High Five April

Do you know the High Five Day?
It's on the third Thursday in April.
Remember to 'High Five' everyone you see!

April FULL-DAY PROGRAM 四月全天班

LAST CHANCE!

Days: Tues. 4/16 – Fri. 4/19
Scan the QR Code to register!

日期：4月16日周二到4月19日周五
扫描二维码进行注册！

Summer 2024 Program 2024 暑期班

Early Birds Discount Registration ends
早鸟优惠报名截止日期
04/22/2024 11:59PM EST
Scan the QR Code to register!
扫描二维码进行注册！

*More information click "Learn More"
详情请点击“了解更多”

*To get the early bird discount for summer program, please complete your payment first.

Learn More 点击了解更多 (April Program 四月班)

Learn More 点击了解更多 (Summer Program 暑期班)

Highlights of Students 学生风采

KKCS at Chinese Theater Competition 廣教學生參加中文戲劇比賽



The 2nd Chinese Drama Competition, hosted by [NECCS](#) on March 9th, featured a standout performance by Zhiying and Yuchen from the KKCS Weekend Chinese Class. Their play, "Dad/Mom Love to Cook," was both hilarious and heartwarming. Not only did they impress with their acting skills, but they also cooked fried shredded pork with cucumber on stage, earning unanimous praise for its perfect blend of family connection and traditional culture.



3月9日，第二届中文戏剧比赛由[鑽石中华文化中心](#)在侨教中心举办。廣教周末中文班的芷莹和培辰两位同学表演了《爸爸/妈妈爱下厨》，令人捧腹又温馨。他们不仅展现了精湛的表演技艺，还在舞台上烹饪了一道小黄瓜炒肉丝，将亲情与传统文化完美融合，赢得了评委和观众的一致好评。

Financial Seminar: Money Smart 金融讲座：聪明理财

On April 3, KKCS afterschool students attended a financial seminar led by Dong Mai, Vice President and Branch Manager at Cathay Bank. Staffs introduced the students to the basic banking business, analyzed various types of accounts in depth, and the important role of banks in society. The atmosphere was warm and brimming with anticipation, with students displaying keen interest in financial knowledge.



4月3日，来自国泰银行的分行行长Dong Mai到访廣教，向课后班的学生们讲解金融知识。工作人员们分别介绍了银行的基本业务，深入剖析了各类账户，以及银行在社会中的重要作用。现场氛围热烈而充满期待，学生们也表现出对金融知识的浓厚兴趣。



Ballet Arts: Bringing "Intersections" to Life 芭蕾舞艺术：生活中的交叉点



From April 23, KKCS partner [Asian American Ballet Project](#) will embark on a journey with the launch of "Intersections," their latest project aiming to bridge cultures and redefine ballet through the Asian American lens. The project takes the stage on June 29th and 30th at the Calderwood Pavilion in Boston, showcasing four unique Asian American ballets, including "La Bayadere: a Desi Retelling" and "Lon Po Po."



自4月23日起，廣教合作伙伴[美亚芭蕾舞项目](#)将推出“Intersections”。该节目旨在通过亚裔美国人的视角弥合文化差异并赋予芭蕾舞独特的意义。该节目将于6月29日和30日在波士顿的卡尔德伍德馆上演，展示四个独特的亚裔美国芭蕾舞剧，包括La Bayadere: a Desi Retelling" 和 "Lon Po Po."。

Empower Tomorrow's Leaders: DONATE TODAY 培养未来领导者：立即捐助

Each donation holds tremendous value in supporting KKCS's operation. We sincerely appreciate your generous contributions. Thank you for making a difference!

每一笔捐款都对支持廣教有着巨大的价值。我们衷心感谢您的捐助，感谢您带来的改变！

Click here to make a donation: 点击此处进行捐助:

Donate 捐助



thank you!

for your support

Connect with Us

